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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato  

04.02.2025 

 

Mødested 

Personalerum på førstesal 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr.  

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

(MS) 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Pernille Kjøngerskov (PK), René Beck (RB) 

Søren Jark (SJ), Kim Degn (KD), Vibeke Hansen (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JJL) Suzet Skovby 

(SS), Charlotte Lombard (CL), Laila Schou Poulsen (LP), Hans Christian Johansen (HJ), Jonas Langvad 

(JKL), Anitta Smedegaard – suppleant (AS), Louise Westphal – suppleant (LW),  

Afbud fra: Tina Bladbjerg (TB), Klaus Rømer (KR), Elevrådsrepræsentanter. 

 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

 Orientering fra: 

• Formanden 

• SFO 

• SCV 

• Almen skolen 

• Elevrådet 

At alle er orienteret De fleste 

orienterende 

punkter vil stå i 

kalenderindkaldelsen 

 

Elevrådet har endnu ikke 

valgt nye repræsentanter, 

men de vil deltage på næste 

møde.  

 Opfølgning på 

beslutninger fra sidste 

møde 

At vi får fulgt op på 

beslutninger fra 

sidste 

skolebestyrelsesmøde 

jf. referatet 

 3MS og 3PK skal sammen 

med styregruppen finde en 

dag til at mødes ang. Princip 

for skole/hjemsamarbejde.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

 
Mellemformer og 

incitamentmodel 

At bestyrelsen er 

orienteret om skolens 

tilbud, tankerne bag, 

samt hvordan vi 

arbejder med 

incitamentmodellen  

Orientering ved PN 

og derefter drøftelse 

Vi er i gang med en udvikling 

af RUC og vil bruge foråret 

på at finde ud af, hvordan 

fremtiden skal se ud.  

 

Vi følger evaluering og 

udviklingen af arbejdet med 

incitamentsmodellen.  
 

Timefordelingen En drøftelse af 
anbefalinger fra 
UVM, tiltag fra 
kvalitetsreformen. 
Desuden en 
beslutning om 
kommende skoleårs 
timefordeling 
 

Bestyrelsen har 

forberedt sig ved at 

læse vedhæftede 

bilag, og sat sig ind i 

forskellen på UVM s 

anbefalinger og 

skolens nuværende 

timefordeling. 

De nye vejledninger til 

timefordeling fra UVM er 

fremlagt, og hvordan de 

adskiller sig fra det Vonsild 

Skoles nuværende 

timefordeling.  

Ledelsen vil regulere efter 

vejledningerne og 

bestyrelsens kommentarer 

og vil komme med et udspil 

på næste møde.  

 Fravær ved eleverne, 
herunder MU fravær 

At fraværet bliver 
gennemgået med 
kommentar fra 
ledelsen, desuden en 
kort orientering om 
MU fravær, hvad er 
fordelene ved det nye 
system 

Gennemgang af MS 
og PK. Desuden 
mulighed for 
spørgsmål. 

Fraværet har været stigende 

hen over vinteren. Det 

skyldes primært sygdom.  

Der vil være opfølgning for 

bestyrelsen igen i løbet af 

foråret. 

 Brugsordningen At bestyrelsen er 
orienteret om de 
stigende 
problematikker vi har 
med ordningen, og 
beslutning om 
ordningen skal 
fortsætte 

Oplæg ved PK, 
herunder beslutning 

Reglerne i forhold til 

Brugsordningen indskærpes 

og halordningen ændres, så 

den er et alternativ til gode 

frikvarterer. Hvis ikke 

reglerne bliver overholdt, vil 

ordningen indstilles til at 

stoppe efter påske.  

 Trafik Drøftelse angående 
trafik i Vonsild og ved 
skolen 

Oplæg ved JJL og JKL 
og derefter drøftelse 

Der var stort fremmøde ved 

borgermødet omkring trafik.  

Der sker i nær fremtid en del 

omkring trafikken i Vonsild. 

Der vil bl.a. blive etableret 

regulering ved 

Catolhavegyden.  
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Side 3 

Vi vil på et senere møde 

diskutere en eventuel 

skolepatrulje.  

Evt.     

 

 

 

 


